



KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)** dan pendaftarannya masih berkuatkuasa bagi menjalankan:-

Tarikh Iklan: **02/11/2021**

No. Rujukan	Butir-Butir	Pendaftaran	Harga Dokumen	Pendaftaran & Taklimat Tapak
200-KBM(KEW5/11/SH)00 4/21	PERKHIDMATAN PENYEWAAN DAN PENYELENGGARAAN TONG SANITARI DI UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA CAWANGAN MELAKA KAMPUS BANDARAYA MELAKA UNTUK TEMPOH TIGA (3) TAHUN.	KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA (KKM) ● 020403 (Bahan Pencuci Dan Pembersihan) Dan memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan, Sijil Taraf Bumiputera yang masih sah dan Suruhanjaya Tenaga (jika berkaitan)	RM 50.00	TIDAK DIWAJIBKAN. Sekiranya terdapat keperluan lawatan tapak bagi mendapatkan maklumat lanjut, pihak syarikat boleh mengemukakan permohonan secara rasmi melalui emel kepada khuzairi@uitm.edu.my (En.Mohd Khuzairi , No.Tel :06-2857051) dalam tempoh iklan.

Syarat-Syarat Menyertai Sebutharga/Tender

Kontraktor-kontraktor adalah dibenarkan untuk menyertai lebih daripada satu tender jika berminat dan mengikut kelayakan.

Pembelian Dokumen Sebutharga/Tender

Dokumen Sebutharga/Tender boleh didapati di **Kaunter Pejabat Bendahari Aras 15, UiTM Cawangan Melaka Kampus Bandaraya Melaka** pada waktu pejabat 8.00 pagi – 4.45 petang. Bayaran Dokumen Sebutharga/Tender boleh dibeli dari Tarikh Iklan dikeluarkan pada waktu pejabat dengan menggunakan **pembayaran Tanpa Tunai (Kad Debit/Kad Kredit)**.

Dokumen Meja Tawaran Sebutharga/Tender juga dipamerkan di Pejabat Bendahari UiTM Bandaraya Melaka.

Petender-tender dikehendaki membawa **Salinan Sijil Pendaftaran KKM dan Sijil Taraf Bumiputera (jika ada)** dalam bidang/gred seperti di atas dan menyerahkan satu **SALINAN (fotostat)** semasa membeli Dokumen Sebut Harga/Tender tersebut.

Tawaran ditutup pada tarikh dan masa yang ditetapkan. Jika Dokumen Sebutharga/Tender ini dihantar dengan menggunakan perkhidmatan pos berdaftar / kurier, Petender hendaklah memastikan dokumen selamat tiba pada alamat yang ditetapkan pada atau sebelum Tarikh Tutup Tawaran Tersebut. Dokumen tawaran yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam peti sebutharga/tender di **ARAS 15 PEJABAT BENDAHARI, UiTM CAWANGAN MELAKA KAMPUS BANDARAYA MELAKA** dengan menulis nombor dan tajuk tawaran di sebelah kiri atas di sampul tawaran berkenaan. Tawaran Sebutharga/Tender yang lewat diterima dari waktu tutup **tidak akan dipertimbangkan**.

Tawaran Sebutharga/Tender di atas akan ditutup pada **15/11/2021** jam 12.00 tengahari.


KAMARUL ANWAR SIDEK
PEMUNGKAL AKAUNTAI (W29)
UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA
CAWANGAN MELAKA